
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2010. augusztus 18-án 14.00 órai kezdettel 

megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

   Révay István alpolgármester 

Bán János, 

Elekes Péter,  

Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 

Tóth Csabáné, 

   Ujváry Ferenc, 

Vass András,  

Virág Imréné képviselő. 

 

Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző. 

 

   

Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-

testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van.  

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Bán János és Elekes Péter képviselő Urakat javasolta.  

 

Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 

napirendet. 

 

Napirend: 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: polgármester 

 

2. Kisebbségi SZSZB tagjainak megválasztása 

Előadó: jegyző 

 

3. Lakossági beadványok megtárgyalása csapadékvíz elvezetés ügyében 

Előadó: jegyző 

 

4. MÁV telepi utcák tulajdonának rendezése 

Előadó: jegyző 

 

5. Indítványok, javaslatok 

- Iskola takarítás ügye 

Előadó: polgármester 

- Tájékoztatás ingatlan tulajdon átadásáról 

Előadó: jegyző 

- Lakbértámogatás ügye 

Előadó: jegyző 

 

 

 



Elekes Péter: Egy észrevételt szeretnék tenni. A meghívó úgy került kiküldésre, hogy a 

napirend anyaga később kerül kiküldésre. Vártam, de nem érkezett semmi. 

 

Honti Ildikó: A meghívó augusztus 11-én délután készült el. A két megküldött előterjesztés 

augusztus 12-én elkészült, így a meghívóval kiküldésre került a két előterjesztés.  

 

Tóthné Mustos Beatrix: Más előterjesztés nem készült. 

 

 

1. napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Van-e a napirendi ponthoz valakinek 

hozzáfűznivalója, kérdése azzal kapcsolatosan? 

 

Elekes Péter: A folyószámla hitel számlával kapcsolatosan van kérdésem. A 30 millió 

folyószámla hitelből mennyi került felhasználásra és mire? 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Az első emelés alkalmával a 15 millióról 20 millióra történő 

emeléskor az 5.700.000,-Ft ÁFA került kifizetésre, ennek a támogatás részét még nem kaptuk 

meg. A 10 milliós emelésből több mint 10 millió forint került kifizetésre az árvíz, belvíz 

védekezéssel és a jégkárral kapcsolatosan keletkezett számlákra. Vis maiorra csak így lehetett 

beadni, abból még nem kaptunk semmit. Az óvoda pályázattal kapcsolatosan korábbi két 

ÁFA, 9 millió forint megérkezett.  1.610.000,-Ft-ot kifizettünk a számlákra és a bútor meg lett 

rendelve az új óvodába, ami 3 millió forint. A 9 millióból még 1,6 millió kifizetésre vár. 

 

Hajdu Gábor: A vis maiorból még semmi nincs. 

Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 

 

66/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról szóló  beszámolót elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester  

 

2. napirendi pont: Kisebbségi SZSZB tagjainak megválasztása 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Az előterjesztésben leírtam a törvényi hivatkozást. Amikor az 

SZSZB-t és egyben HVB-t választotta a Képviselő-testület az országgyűlési képviselő 

választásra, akkor ejtettünk róla szót, hogy ha lesz kisebbségi választás, akkor a későbbiekben 

választunk kisebbségi SZSZB-t is. A kisebbségi választás kitűzésre került, így külön SZSZB-t 

kell választani. Amennyiben a későbbiekben összeférhetetlenség lesz, úgy akkor a póttag lép 

előre bizottsági tagnak. 

 

Ujváry Ferenc: Hol lesz megtartva a kisebbségi választás? 

 



Tóthné Mustos Beatrix: Az önkormányzati képviselő és polgármester választás itt a 

házasságkötő teremben, a kisebbségi a védőnői helyiség várótermében. Nem lehet egy helyen 

tartani. Oda csak azok fognak menni szavazni, akik a kisebbségi névjegyzékbe kérték 

felvételüket és felvételre is kerültek. Ez maximum 37 fő lehet. Oda is külön 

jegyzőkönyvvezető és külön SZSZB kell. 

 

Ujváry Ferenc: Milyen kisebbségi választás lesz Bánrévén? 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Cigány kisebbségi önkormányzati választás. 

 

Révay István: Tudok olyanról, hogy a kisebbségi SZSZB-be tag az illető és indul az 

önkormányzati képviselő választáson. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Indulhat, ez nem kizáró ok. 

 

Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 

igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

67/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Kisebbségi szavazatszámlázó bizottság megválasztása 

 

Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010. október 03. napjára kitűzött kisebbségi 

önkormányzati választás szavazatszámláló bizottságát az alábbiak szerint megválasztja: 

 

Tagok: 

Szimel Gábor    3654 Bánréve, MÁV I. tp. 5/2. 

Czókoly Róbert   3654 Bánréve, Kossuth L. u. 2/A. 

Sipos Józsefné   3654 Bánréve, Ifjúság u. 2. 

Kaszás Zsófia    3654 Bánréve, Kossuth L. u.29. 

Juhász Boglárka   3654 Bánréve, Móricz Zs. u. 10. 

 

 

Póttagok:  

Birkás Andrásné   3654 Bánréve, Petőfi S. u. 15. 

Farkas Zoltánné   3654 Bánréve, Kossuth L. u. 60. 

 

Felelős: Tóthné Mustos Beatrix jegyző 

Határidő: értelemszerűen, illetve folyamatos 2010. október 04-ig. 

 

 

3. napirendi pont: Lakossági beadványok megtárgyalása csapadékvíz elvezetés ügyében 

 

Hajdu Gábor: Nem meglepő, hogy a településünk lakossága kéréssel fordult felénk, hogy 

kezdjünk valamit a belvízzel. Ez nem egy megszokott normális év. Nagyon sok, több éves 

csapadék leesett néhány hónap alatt. Képtelenség, hogy bármi elnyelje ezt a belvíz 

mennyiséget. Át kell vizsgálni a településünket. A talajvízzel semmit nem tudunk kezdeni, 

amivel lehet valamit kezdeni, az a csapadékvíz. Egyrészről ebből is a település belterületén, a 

másik a településünk pereme és a külterületi árkok, a szántói árkok helyei. A csapadékvizet 

eddig el tudta vinni a talaj. Sajnos a lakosok és a földtulajdonosok betemették a saját árkaikat. 



A rendszerváltás óta a mezőgazdasági művelés során minden vízelvezető árok beszántásra 

került. A törvény átruházza a tulajdonosra ennek a karbantartását, csak a tulajdonosok 

elfelejtették ezt. Így megszűntek a külterületi csapadékvíz elvezető árkok. A Szabadság utcán 

túl a vasúton túl tó keletkezik, mert a felső területekről lefolyik a víz. Sokan mondják, hogy 

oda kellene a túloldalra egy vízelvezető árok. Nagyon sok pénz elment az ott történő 

szivattyúzásra. 

 

Révay István:  Ott volt is vízelvezető árok. 

 

Hajdu Gábor: A víz a saját járatát, útját, helyét megtalálja. A reptérnél is volt árok. A vasút 

melletti árok helyét a tulajdonosok hordták tele szeméttel. Ez egy nagyon sokrétű kérdés. Azt 

nem mondhatjuk, hogy nem kezdünk semmit. Nagyon sok a csapadék. Sorrendet kell 

felállítani. Kétszer jött ki a Sajó, ahol 800 főt a kilakoltatás veszélye fenyegetett. Ez is több 10 

millió forintba került. Akkor hála istennek a nagyobb katasztrófa nem következett be. Aztán 

ránk zúdult a jégverés. Első körben fóliát és lecet osztottunk, aztán elkezdődött az újáépítés, 

ami szépen halad, de még nem járunk a végén. Remélem megtörténik néhány héten belül. 

Komolyan el kell kezdeni gondolkodnunk ezen a dolgon. A problémát fel kell deríteni. Én 

úgy gondolom elég volt az ötletelgetésből, szakemberektől kell árajánlatot kérni. A 

szakemberek teljes körűen átnézik, hogy mi lehet a megoldás, mit hogyan, hová kell 

létrehozni, visszaállítani. Ezt kérem a Képviselő-testülettől. Ez lehet a következő testület első 

feladata. Szakembereket, céget megkeresni, ajánlatokat kérni. Ők teljes körűen megvizsgálják 

Bánrévét. A közfoglalkoztatottak árkokat tisztítanak, a benti munkákat elkezdtük, azonban a 

probléma, amiért a beadványok is érkeztek, sokkal nagyobb horderejű. Ehhez szakember 

gárda kell. Ez a dolog nagyon nincs rendbe Bánrévén. Nincs hová elmennie a víznek. Arról 

kellene döntést hozni, hogy a Képviselő-testület megbízza a jegyzőt, hogy dolgokkal 

foglalkozó szakemberekkel nézessük meg a településünket. Ilyen szakember gárdát kell 

felkutatni, esetleg a katasztrófavédelem segítségével. Árajánlatokat kell kérni. Ezzel 

kapcsolatosan gondolkozni kell vis maior pályázatban és állami támogatás is bele kell vonni. 

Rövid időn belül lépni kell, rövid időn belül testületi ülést tartani ezzel kapcsolatosan, 

kormány előterjesztést készíteni, hiszen ha sok hó esik a télen, tavasszal óriási bajok lesznek. 

 

Bán János: Egyetértek a polgármester Úr által elmondottakkal, de az önkormányzat zsebét 

kell terhelje ez, ennek a költségeit fel kell vállalni. 

 

Hajdu Gábor: A törvény azt mondja, hogy a tulajdonosnak kell rendbe tartani az 

önkormányzattal együtt. 

 

Elekes Péter: Régebbi térképeket meg lehet nézni. 

 

Virág Imréné: A szakemberekkel kapcsolatosan Kaszás Feri biztosan tud ajánlati 

szakembereket. Ez a feladat az önkormányzatnak is feladata. A TSZ szántotta össze a 

földeket, árkokat. Jegyző Úr mindig mondta már 20 éve, hogy a csapadékvíz elvezetést meg 

kell oldani, de mindig csak toltunk rajta, hiszen sok pénzbe kerül. Erre most van igény. 

Komoly vízügyi szakember gárdának kell ezt a dolgot megvizsgálnia, egy komoly mérnöki 

gárdának.  

 

Kozma Lászlóné: Egyetértek az elhangzottakkal, de kisebb gond az is a hivatal részéről, hogy 

az árok tisztítással baj van. Nincs ellenőrizve. Nagyon sok füves, nincs tisztítva, vagy 

bebetonozza a tulajdonos, stb. A lakosok egymás életét is megnehezítik. Korábban ki lett 

küldve mindenkinek a felhívás, de nincs ellenőrzés, nincs büntetés.  



Bán János: A Pogonyi utcában is az a probléma, hogy vannak akik rendesen kitisztítják, van 

aki nem törődik vele, így az elé megy a  víz, aki jót tett. Így az jár rosszul. Az 

önkormányzatnak kellene felszólítani a tulajdonosokat.  

 

Hajdu Gábor: A felhívások ki lettek küldve az árvíz után. Ez a dolog ellenőrizve is lesz. 

Sajnos jött a jégeső, ez kicsit megváltoztatta a feladatokat. Halmozottan kapjuk a jót 

mostanában.  

 

Kozma Lászlóné: Ez nem csak erre az évre vonatkozik, hanem a korábbiakra is. 

 

Hajdu Gábor: Ez is része ennek az egész feladatnak ami előttünk áll.  

 

Révay István: Ahol van árok, ott az önkormányzat csinált, van ahol nincs árok. Azért nem 

lehet megbüntetni bárkit is, ami feladatot mi, az önkormányzat nem végeztünk el.  

 

Elekes Péter: A 26-os főút mellett is áll a víz. Oda lenne konkrét javaslatom. A közútkezelőt 

fel lehetne szólítani, mert ott kirakták betonnal. Szlovákia felől a dombról itt jön le a víz a 

pályára. A foci pálya közepén áll a víz, nem tud lefolyni. A közútkezelőt fel kell szólítani, ők 

meg tudják oldani. 

 

Hajdu Gábor: Én is erről beszélek.  

 

Elekes Péter: Nem csak beszélni, tenni is kell. 

 

Hajdu Gábor: Ez 50 évig így volt, ezért kell szakember gárda, hogy merre vezethető 

egyáltalán a víz. 

 

Elekes Péter: De ez ott kézzel fogható. 

 

Hajdu Gábor: Igazad van, de az a helyzet, amit korábban volt, az már nem áll mostanra. A 

telkek beépültek. Ahol volt árok, ott most már nincs. Tudjuk, hogy hol voltak árkok. Hogy 

merre, kinek mi a dolga az a kérdés. A főút is be fog szakadni a temetőnél a kanyarban. Azt is 

körülbelül 50-szer jeleztük már a közútkezelőnek, de rá se néztek. Sok részigazság van. Ezért 

kell, hogy egy kalapban nézze meg valaki. Amennyiben szakember által összeáll az anyag, azt 

hozzuk a testület elé. 

 

Elekes Péter: Van is pályázat kiírva belvíz, csapadékvíz elvezetésre. 

 

Hajdu Gábor: Ahhoz meg is kellene terveztetni. Ez néhány 10 millió forint. A pályázat 

néhány 100 millió forint. Országosan nagy itt a baj. 

 

Ujváry Ferenc: Maximálisan egyetértek a polgármester úr javaslatával, remélem a testület 

megszavazza. Nagyon jó azonban, hogy van egy csapat a közfoglalkoztatottakból aki árkot 

tisztít. Talán másikat is fel kellene állítani. Meg kellene nézni, hogy a víz útja, hol van 

elakadva. Én nem építettem be árkot, az én telkemen nem volt árok. Egy áteresz van ott, az 

lett beszántva.  

 

Elekes Péter: Az árok tudtommal termelésből kivett terület. 

 

Ujváry Ferenc: Van egy régi térképem, az áteresszel szemben volt egy árok. 



Bán János: Feri, de hozzád meg a víz. Az emberek ki fognak menni ásóval, kapával. 

 

Ujváry Ferenc: Árkot kell csinálni, nem a más telkére rávezetni a vizet.  

 

Tóth Csabáné: A szennyvíz pályázatnál nem készült ilyen? 

 

Hajdu Gábor: Fodorékkal is meg fogjuk terveztetni. Nekik vannak szintjeik. Elkészül az 

anyag, meglátjuk mi a gond, testület el jön, akkor kell megnézni, hogy merre induljunk. 

 

Elekes Péter: Jön a tél, nagy léptekkel. 

 

Révay István: Ha a kormány olyan támogatást ad, mint a korábbi, akkor azzal nem megyünk 

semmire. Azt is vissza kellett mondani. A szennyvizet és a belvizet nem lehet együtt kezelni. 

A Bánrévei csapadékvíz dolga 1 milliárd forint körül lenne. Ha a 90%-át támogatják is, az 

100 milliót jelent, annyit honnan vesz elő a testület. 

 

Ujváry Ferenc: Ezért mondom, hogy csapatok, irányítással, saját módszerrel, saját erővel 

csinálják, amit tudnak. A költség rengeteg. 

 

Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

68/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Belvíz-, csapadékvíz elvezetés ügye 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a polgármestert, hogy a 

belvíz, csapadékvíz elvezetés ügyében szakember gárda kerüljön megkeresésre, mely teljes 

körűen átvizsgálja Bánréve települést ezen tekintetben. Az ajánlatok beérkezése után a 

Képviselő-testület az ajánlatok tükrében dönt a továbbiakról. 

 

Határidő: azonnal és folyamatos 

Felelős: Polgármester 

 

4. napirendi pont: MÁV telepi utcák tulajdonának rendezése 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Az előterjesztés kiment, ahol áll jelenleg a dolog, azt leírtam. A 

személyes egyeztetés alkalmával kiderült, - két hete voltak itt -, hogy a megjelölt Hrsz-ú 

ingatlanok a MÁV tulajdonában vannak. A MÁV I. tp. azonban az államé, a 023 töltés kifelé 

a régi határnál az államé, és a Rozsnyói úti járda is az állam tulajdona. Ajánlatot kívánunk 

tenni a Magyar Állam felé, nyilvántartási áron történő megvásárlásra. A MÁV-nál már 

elindult a dolog.  

 

Révay István: A MÁV II. telepi utca sem a MÁV tulajdona. Én a vasúttól kaptam egy 

anyagot, hogy véleményezzem, és én abban nem láttam. 

 

Hajdu Gábor: Az benne van. 

 

Elekes Péter: Erre olyan megoldás nem lehet, hogy perbe fogni, hogy ha az övé, akkor tartsa 

rendbe, vagy ajánlja fel ingyen. 



Révay István: Én sem tartom rendben a földemet, de mégsem fogom felajánlani ingyen. Az is 

haladás, hogy nyilvántartási értéken megkapjuk. A két utca nyilvántartási értéke kb. fél millió 

forint. Véleményezést kértek tőlem, hogy van-e itt Bánrévén a vasútnak erre igénye. A MÁV 

II. telep nincs ebbe benne. Az önkormányzatnak sincs pénze, a vasútnak sincs pénze rendben 

tartani. 

 

Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

69/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Ajánlat állami tulajdonú ingatlanok megvételére 

 

Bánréve Önkormányzatának Képviselő-testülete a településen lévő, a Magyar Állam 

tulajdonában, illetve a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. Kezelésében lévő 400, 259/3. és 

023 Hrsz-ú inatlanokat nyilvántartási értéken megvásárolná. 

 

A Képviselő-testület a fenti ajánlatot hivatkozással a kisajátításról szóló 2007. évi CXXIII. 

Tv. 2.§-ának € bekezdésében foglaltakra közlekedési infrastruktúra fejlesztése közérdekű cél 

megvalósításának érdekében tette. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről értesítse a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő 

Zrt-t, majd a nyilvántartási értékek, vagy az általuk tett ajánlat ismeretében a Képviselő-

testület további felhatalmazása alapján kösse meg a szerződést. 

 

Határidő: azonnal és folyamatosan 

Felelős: polgármester 

 

 

5. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 

 

a./ Iskola takarítás ügye 

 

Hajdu Gábor: Megkeresett minket egy ipari cég az iskola takarítás ügyében. Ismertette az 

ajánlatot, amely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Ez úgy indult, hogy ez a cég, felajánlott 

nekünk egy ingyen takarítást. Hlavácsné is adott egy ajánlatot, a jelenlegi takarító cégünk. 

Ismertette az ajánlatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Az a javaslatom, hogy a 

Hlavácsné ajánlatot fogadjuk el most, hiszen az évben már ingyenesen takarít. A másik céget 

tájékoztatjuk, hogy a koncepció összeállításakor adjon be ajánlatot, a jövő év tekintetében, 

akkor meglátjuk, hogy melyik lesz számunkra a kedvezőbb.  

 

Bán János: A Hlavina már lazábban takarít, mint korábban. A színvonal csökken. Hátha, így, 

hogy lesz konkurencia, javulni fog a színvonal. 

 

 

 

 

 

 



Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

70/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Iskola takarítás ügye 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a  a Hlavina Kft. Ózd, 

Vasvár utca 105. ajánlatát, mely szerint 2010. hátralévő részében a szolgáltatást és az őszi 

nagytakarítás tisztitószereit térítésmenetesen nyújtja.  

 

A 2011-es koncenpció tárgyalása előtt mindkét, a Hlavina Kft-t és az Edarnp Kft-t meg kell 

keresni a 2011-es évre tegyenek ajánlatot, és a kedvezőbben megkötni a szerződést. 

 

Határidő: azonnal és értelemszerűen 

Felelős: polgármester 

 

 

b./ Tájékoztatás ingatlan tulajdon átadásáról 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Ebben az ügyben már korábban született egy testületi döntés, hogy 

igényt tartunk a felajánlott ingatlanra. Egyeztetés történt a tulajdonossal is, az ügyvéddel is. 

Dr. Kovács Bea ügyvéd asszonnyal egyeztettünk, akinek a díja 15.000,-Ft lesz az 

ajándékozási szerződés megkötésénél. Jövő héten kell visszahívni. A tulajdonos kitart a 

szándéka mellett, mert már lehetett olyan híreket hallani, hogy visszalép.  

 

Elekes Péter: Illetéket kell fizetnünk az ajándékozásnál. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Az önkormányzat illetékmentes. 

 

 

c./ Lakbértámogatás ügye 

 

Hajdu Gábor: A Rákóczi utcában van egy önkormányzati tulajdonú bérbe adott ingatlan. A 

tulajdonosa egy kéréssel fordult a testület felé. Ismertette a kérelmet, mely a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi. 

 

Vass András: Mennyi ez az összeg? 

 

Hajdu Gábor: Havi 2-3.000,-Ft körüli. 

 

Vass András: Engedjük el. 

 

Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 

 

 



71/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Lakbértámogatás ügye 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Özv. Csorba Mihályné  3654 

Bánréve, Rákóczi F. u. 9/A. szám alatti lakos július és augusztus havi bérleti díjának 

megfizetésétől eltekint. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 

 

 

d./ Óvoda átadás 

 

Hajdu Gábor: Az új óvoda átadása szeptember 10-én 11.00 órától lesz. Tamás Barnabás 

országgyűlési képviselő Úrral és Mariannal egyeztettem az ügyben. Hoffman Róza Oktatási 

Államtitkár lesz jelen az ünnepségen. Putnokon is lesz egy átadás, a kettőt összeegyeztetjük. 

A műsor Himnusz, iskolás vers, köszöntők, Marianna és én, a rimaszécsi kórus, szalag 

átvágás, a két egyház szentelése, ovisok műsora és szózat lenne. Ez egy kötelező része a 

pályázatnak. Ezután lenne a vendégeknek a bemutatás, utána a falubeli érdeklődőknek. Aztán 

ezt követi itt a házasságkötőben egy állófogadás. Államtitkár Asszony kapna egy csokor 

virágot és ez vázát gravírozva, Tamás Barnabás és Ódor Ferenc Urak egy komolyabb bort, a 

többi meghívott is egy bort egy névre szóló címkével. Az ajándéktasak Bánréve címerével 

lesz ellátva. Augusztus 20-hoz nyertünk pályázaton 50.000,-Ft-ot a falunapra. A zenekart 

fogjuk megrendelni ebből, de nem akkor lesz, hanem az utána egy héttel következő idősek 

estjén fognak játszani. A következő hét péntekje lesz az idősek estje. Az a szokásos módon 

történne. Zenész, vendéglátás a szokott módon, iskolás műsor, nyeremény sorsolás.  

 

Naszádi Ferenc: Nem lesz falunap? 

 

Hajdu Gábor: Nem. 

 

Naszádi Ferenc: Testületi határozat született róla, hogy lesz, nem kellett volna erről is? 

 

Hajdu Gábor: Már többször volt erről szó. 

 

Elekes Péter: Én is most hallom először. 

 

Hajdu Gábor: Az átadó ünnepség előtt, 10-e előtt, még lesz egy megbeszélés. 

Szeptember 04-én a GE-ből egy csapat tuja ültetést, parkosítást, ovi és iskola udvar 

rendbetételét fogja végezni. Ez az ajánlatot adó iskola takarítás ügyében új cég, ott takarít a 

GE-ben. 

 

Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 

határozatokat hozta: 

 

 

72/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Óvoda átadás 



Bánréve Község Képviselő-testülete a XXI. Századi Óvoda kialakítása Bánrévén című projekt 

átadó ünnepségét 2010. szeptember 10-én 11.00 órától rendezi meg, az előre egyeztetettek 

szerint. 

Felhatalmazza a polgármestert az előkészületek megtételére. 

 

Határidő: folyamatos az szeptember 10. 

Felelős: polgármester 

 

73/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Idősek estjének megrendezése 

 

Bánréve Község Képviselő-testülete az idősek estjét 2010. szeptember 17-én (péntek) rendezi 

meg, a korábbi évek gyakorlatának megfelelően. 

Felhatalmazza a polgármestert az előkészületek megtételére. 

 

Határidő: folyamatos és szeptember 17. 

Felelős: polgármester 

 

Ujváry Ferenc: Az óvoda parkolójában nagyon durva az a salak. 

 

Révay István: Magas sarkúban jársz? 

 

Ujváry Ferenc: Meg lett építve a szép parkoló, de nagyon rossz oda kimenni. 

 

 

e./ Jégkár kapcsán összegyűlt hulladék ügye 

 

Hajdu Gábor: Cudar állapotok uralkodnak a településen. A felhalmozódott pala kupac és más 

szemét eredményeképpen borzalmasan néz ki Bánréve.. Az előterjesztés még nem került 

kormány ülés elé. Az is lehet, hogy nem kerül be. A kormánytól várunk segítséget, 30 millió 

forintba kerülne a veszélyes hulladék elszállítása. Szánnunk kellene rá pénzt és rakodógépet 

megrendelni, billenős autót egyet, vagy kettőt. Egy helyre központilag, valahová össze kell 

szedetni. Javaslom a volt szeméttelepre hordatni. Az úgyis rekultivációra vár, a mi területünk. 

Vagy kereshetünk más területet is. Az a hely zárható. Úgy gondolnám, hogy fólia alá, aztán 

lefóliázni az egészet. A testületnek kell erről döntést hoznia. Nem örökösen maradna ott, ha 

kapnánk rá pénzt elvitetnénk. A vasutat megkerestük, de nem járultak hozzá, hogy a rakodó 

területén tároljuk. A cserép hulladékot útfeltöltésre hasznosítjuk. A többi szemét ügyében a 

lomtalanítást előre hozathatnánk. Az, hogy ezért mennyire fognak megbüntetni, a testület 

felelőssége.  

 

Tóthné Mustos Beatrix: Azért is meg fognak előbb, vagy utóbb büntetni, ha ott marad.  

 

Vass András: Egy cég van aki szállíthatja, egy hely van ahová lehet és 30,-Ft + ÁFA kilója + 

a szállítás. 

 

Hajdu Gábor: 100,-Ft-ról indultunk.  

 

Elekes Péter: Az AVE nem száll be? 

 



Vass András: Nincs erre jogosultsága. 

 

Elekes Péter: Nem kellene elvinnie, elég ha pénzzel száll be. 

 

Tóth Csabáné: A polgármester Úr által elmondott variációt támogatom. 

 

Hajdu Gábor: Ezt egyhangú döntéssel kell meghozni. Ideiglenesen ott tároljuk, az 

elszállításig. Alá fólia, fölé fólia.  

 

Elekes Péter: Ez mennyire szakszerű? 

 

Hajdu Gábor: Semennyire. 

 

Vass András: Ezt most már soron kívül kell intézni. 

 

Hajdu Gábor: Megkérdezem Medve Urat ideadja-e az autóját. 

 

Ujváry Ferenc: Jó lenne intenzívebben, másik autó felajánlással. 

 

Vass András: Ezt kell meglépni. Soron kívül. Hamar ahogy csak lehet. 

 

Virág Imréné: Ezt minél hamarébb kell intézni. 

 

Hajdu Gábor: Le kell majd rendesen dokumentálni ezt, fotókkal, stb. 

 

Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 

határozatokat hozta: 

 

74/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Pala hulladék ideiglenes tárolása 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a jégkár kapcsán keletkezett 

veszélyes pala hulladékot a volt szeméttelepen egy helyre összegyűjteti, ideiglenesen az 

elszállításig.  Egy lefóliázott gödörbe az önkormányzat saját területén kerül elhelyezésre, 

majd lefóliázásra a veszélyes pala hulladék. 

A végleges elszállításhoz Kormányzati segítséget kíván igénybe venni. 

 

Határidő: azonnal és folyamatos 

Felelős: polgármester 

 

 

f./ Katolikus Egyház kérelem ügye 

 

Hajdu Gábor: A Katolikus Egyház azzal a kérelemmel fordult a testülethez, hogy az új óvoda 

kerítés részéből kikerült 40 méter RDH hálót térítésmentesen adományozza neki. Ismertette a 

kérelmet, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Javaslom, hogy adjuk oda, átadási 

jegyzőkönyv ellenében. 

 

Vass András: Persze, adjuk oda. 



Tóth Csabáné: Adjuk oda. 

 

Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 

szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

75/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Katolikus Egyházközség kérelem ügye 

 

Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 40 méter RDH hálót a bánrévei 

Katolikus Egyházközség részére adományozza térítésmentesen. Az átadásról jegyzőkönyvet 

kell készíteni. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

Tóth Csabáné: Az iskolás gyermekeket három alkalommal tudtuk megtáboroztatni 

jótékonysági felajánlásból. Javaslom, hogy a Képviselő-testület mindhárom helyre küldjön 

köszönő levelet. 

 

 

g./ Beiskolázási segély 

 

Tóth Csabáné: A testület ülés előtt a szociális bizottság ülésezett. Augusztus hónapban 

időszerű a beiskolázási segélyezésről meghozni döntésünket. A költségvetésben az összeg 

tervezve van és a teljesítés is ott áll, hogy megvan rá a keret, tehát javaslom adni az elmúlt 

évek gyakorlatának megfelelően. Korábban úgy döntött a testület, hogy a bánrévei lakos, 

bánrévei iskolába járó gyermekek ingyen kapják a tankönyvet, a középiskolás és egyetemista, 

főiskolás gyermekek részére 6.000,-Ft-ot adott a testület beiskolázási segélyként, az 

önhibájukon kívül speciális iskolába járó gyermekek részére pedig 3.000,-Ft-ot. Aki külön 

támogatásban, mint pl. Bursa, Arany János tehetséggondozó részesül, az nem kap beiskolázási 

segélyt.  

 

Révay István: Támogatom. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: 2.652.000,-Ft lett tervezve a költségvetésben a rendkívüli 

gyermekvédelmi támogatásra. A teljesítés 375.000,-Ft-on áll június hónappal. Megvan erre a 

fedezet. 

 

Hajdu Gábor: Javaslom a testületnek, hogy fogadjuk el a bizottság előterjesztését. 

 

Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 

határozatokat hozta: 

 

76/2010. (VIII.18.) számú Határozat 

 

Tárgy: Beiskolázási segély 

 



Képviselő-testület ingyen tankönyvet biztosít valamennyi Bánrévére járó, bánrévei állandó 

lakóhelyű tanuló részére. 

Képviselő-testület alanyi jogon 6.000,-Ft  beiskolázási támogatást nyújt a közép- és felsőfokú 

oktatási intézményekben nappali tagozaton tanuló, első diplomát  szerző, ingyenes tankönyv 

juttatásban nem részesülők (kivéve a Bursa támogatottakat, illetve az Arany János 

tehetséggondozó) részére. 

Alanyi jogon 3.000,-Ft támogatást nyújt a speciális általános iskolában tanulók részére. A 

támogatáshoz csatolni kell az iskolalátogatási bizonyítványt. 

A szükséges fedezetről Képviselő-testület a költségvetés módosításakor dönt. 

 

Határidő: 2010. november 30. 

Felelős: Tóthné Mustos Beatrix jegyző 

 

 

Elekes Péter: Fél információ lehet, de olyat kérdeztek tőlem a faluba, hogy új cserepet kapott-

e a falu felajánlásba? 

 

Hajdu Gábor: Ez legalább olyan, mint hogy Egerbe építkezek. Csak használt anyag felajánlás 

érkezett. Szállította nekünk Vass András, én a saját autómmal. 10 fuvar érkezett. Ezek a 

használt anyag felajánlások ki lettek hordva a rászorulóknak. Mindenki hozzám jön és 

egyeztetünk. Újat még senki nem kapott. 10-15 család fog kapni. A Vöröskereszt és a 

Mediterrán Kft. megállapodása alapján történik. Olyan családok ezek, akinek nem volt 

biztosítása. A Vöröskereszt megvásárolja részükre a cserepet és érkezik 17.000 méter léc. Ez 

a felajánlás 1 hónapja történt a Mediterrán Kft. részéről, akik az egyeztetéseket folytatják a 

Vöröskereszttel. A Vöröskereszt adja oda a rászorultaknak a cserepet. Ha ez valóban bejön, 

akkor szeptember végére nincs fedetlen ház Bánrévén. 

 

Ujváry Ferenc: A pénzügyi bizottsághoz szeretném intézni a kérdésemet, hogy volt elég 

bajunk, így a hátra lévő kis időben legyen-e még ülés. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Még a költségvetés tárgyalva lesz, egy ülés előtte kellene. 

 

Ujváry Ferenc: Rendben, egy ülése lesz még a pénzügyi bizottságnak szeptember hónapban.  

 

Révay István: A végrehajtóval kapcsolatosan lennének kérdéseim, mégpedig hogy működik a 

dolog, át lett-e adva minden ügy, hogy állunk. 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Folyamatosan át lettek adva az ügyek, Melinda nagyon precíz. 

Folyamatosan érkeznek a végrehajtótól a visszajelzések és a pénzek. Úgy gondolom, hogy 

mostanra elfogadták ezt a dolgot a falu lakói, mindenképpen jó hatással van a fizetési morálra.  

 

Révay István: Mi nincs átadva? 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Minden át lett adva. 

 

Hajdu Gábor: A 2009-es kommunális adó teljes egészében, és minden más ügy, a 2010. I. 

félévi kommunális adó még nincs átadva. 

 



Tóthné Mustos Beatrix: Melinda azt is át akarta adni, de a testület döntése értelmében, amikor 

itt volt a végrehajtó úgy született a döntés, hogy amennyiben a II. félévi határideje is lejár, 

akkor kerül átadásra. Így erre írtam neki egy jegyzői utasítást. 

 

Révay István: A nagy összegek érkeznek-e? 

 

Tóthné Mustos Beatrix: Azok még nem. 

 

Naszádi Ferenc: A jégkár számlára felajánlás érkezett-e? 

Hajdu Gábor: 1,4 millió forint a Baptista Egyház részéről, két képviselő ajánlotta fel egy havi 

tiszteletdíját, a Sajóvölgye Takarékszövetkezet 300 forint értéken OSB lapot adományoz a 

régi hivatalhoz,az ózdi kistérség 2 millió forintot adott úgy, hogy Hétnek, Sajónémetinek és 

Sajópüspökinek jutott 300 ezer forint és 1,7 millió jutott Bánrévének. Ezeket az összegeket a 

vis maior önerejéhez fogjuk felhasználni.  

 

Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   

     polgármester                    jegyző  

 

 

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

       Elekes Péter                                               Bán János   

          képviselő         képviselő 


